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1. Wanneer ontvangt de raad de startnotitie armoedebestrijding? Hoe komt het dat wij deze 

notitie nog niet hebben ontvangen? 

 

2. Vanuit het visiedocument naar een uitvoeringsdocument gaan, is nog een heel proces. De 

armoedecijfers geven een stijging weer van 18% t.o.v. 2016 en 2018. Wij houden ons hart 

vast voor het komende jaar nu ook vele zzp’ers en andere werknemers zonder werk zijn 

komen te zitten (zie notitie Ons Welzijn) Is dit rapport ook meegenomen in deze notitie? 

 

3. Vroege signalering is heel goed, want voorkomen is beter dan genezen, maar hoe gaat dit er 

in de praktijk uitzien? Zijn hier al concrete acties over te melden? 

 

4. In het stuk dat bij de ASD besproken is, komt ook naar voren dat het voor veel inwoners toch 

een hele stap is om naar Veghel te gaan. Niet alleen het er naar toe gaan, maar ook de 

kosten die ze dan moeten maken. Hoe denkt het college hier over? Wat zou een oplossing 

kunnen zijn om deze drempel te verlagen? 

 

5. Is het mogelijk dat de raad door middel van een informatiesessie bijgepraat worden over dit 

stuk? 


